

Confirmation on Compatibility of LG 10H Prime Battery and Solis S6-EH3P(5-10)K-H-EU (5K/6K/8K/10K)

Dear Valued Customers,

We, LG Energy Solution Europe GmbH and Ginlong Technologies Co.,Ltd. together, confirm the compatibility of Solis S6-EH3P(5-10)K-H-EU (5K/6K/8K/10K) inverter and LG 10H Prime battery which is going to be announced in September 2023.

With this new compatibility, both LG 10H Prime battery and Solis S6-EH3P(5-10)K-H-EU inverter (5K/6K/8K/10K) expand their compatible inverter/battery portfolio, making them a more powerful and flexible option for the 3-phase residential system.

For more detailed information on the compatibility between LG 10H Prime battery and Solis S6-EH3P(5-10)K-H-EU (5K/6K/8K/10K), please see the Compatible Inverter List by LG Energy Solution Europe GmbH, and the Approved Battery List by Ginlong Technologies Co. Ltd, along with the final compatibility announcement released by us.

If you have any question regarding the new compatibility, please feel free to contact us for more information and support.

Sincerely Yours,

LG Energy Solution Europe GmbH

i.A. Donny George

Sales Team Leader

Residential Battery - Europe

Ginlong Technologies Co., Ltd.

i.A. Eric(Heng) Zhang

Global Sales Director

Ginlong Technologies Co., Ltd.

吉隆科技股份有限公司
GINLONG TECHNOLOGIES CO., LTD.



LG 10H Prime, kompatibel mit dem 3 Phasigen Solis-Wechselrichter S6-EH3P(5-10)K-H-EU (5K/6K/8K/10K)

Sehr geehrte Kunden,

LG Energy Solution, und Ginlong Technologies bestätigen die Kompatibilität des Solis-Wechselrichters S6-EH3P(5-10)K-H-EU (5K/6K/8K/10K) und der LG 10H Prime Batterie für die dritte Woche im September 2023.

Mit dieser neuen Kompatibilität erweitern sowohl die LG Prime Batterie als auch der Solis S6-Wechselrichter S6-EH3P(5-10)K-H-EU ihre Kompatibilitäten, was sie zu einer leistungsstarken und flexiblen Option für dreiphasige Anwendungen macht.

Detaillierte Informationen zur Kompatibilität zwischen der LG 10H Prime und dem Solis S6-EH3P(5-10)K-H-EU finden Sie in der Liste der kompatiblen Wechselrichter und der genehmigten Batterieliste von LG Energy Solution und Ginlong Technologies sowie in der endgültigen Kompatibilitätserklärung.

Wenn Sie Fragen zur neuen Kompatibilität haben, zögern Sie nicht, uns für weitere Informationen und Unterstützung zu kontaktieren.

Mit freundlichen Grüßen,

LG Energy Solution Europe GmbH

Ginlong Technologies Co., Ltd.

i.A. Donny George

i.A. Eric(Heng) Zhang

Sales Team Leader

Global Sales Director

Residential Battery - Europe

Ginlong Technologies Co., Ltd.

吉隆科技股份有限公司
JILONG TECHNOLOGIES CO.,LTD.